
Present simple  - Jednoduchý prítomný čas 

  Jednotné číslo   Množné číslo

 1.  I work
 Pracujem 

 1.  We work
 Pracujeme 

 2.  You work
 Pracuješ 

 2.  You work
Pracujete   

 3. He, She, It work  s
Pracuje   

 3.  They work
Pracujú   

 

Ak sa sloveso končí na o, h, s  prípona –es  

/go –goes, do- does, watch – watches, / 

Ak sa sloveso končí na y pred ktorým je spoluhláska, y sa zmení na mäkké i a pridá sa –es /study-studies/ 

 

 



Present simple = negative  - Jednoduchý prítomný čas = zápor 

 

  Jednotné číslo   Množné číslo

 1.  I  do not work

I don´t work 

 Nepracujem

 1.  We do not work

We don´t work 

 Nepracujeme

 2.  You do not work

You don´t work 

 Nepracuješ

 2.  You do not work

You don´t work  

 Nepracujete

 3. He, She, It does   not work

He, She, It doesn´t work 

 Nepracuje

 3.  They do not work

They don´t work 

 Nepracujú

 

 


